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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Nino Bažon (KLGB nositelj: Donald Blašković) je na 2. 
redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio 
vijećničko pitanje: 
 
„Poštovani, s obzirom da je objavljeno kako je Grad Labin nedavno podignuo revolving kredit 

na iznos od 2,5 milijuna eura, zanima me zbog čega se isti podignuo? Je li stanje gradske 

blagajne toliko loše i zbog čega je uopće došlo do takve situacije?“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dala Iva Golja Bartolić, pročelnica Upravnog odjela za proračun 
i financije: 
„Grad se zadužio, uzeo je revolving kredit krajem šestog mjeseca. Potreba za revolving 
kreditom ukazala se zapravo već krajem svibnja, početkom lipnja, a razloga je više. Međutim, 
najveći razlog je taj što su se u prvoj polovici godine vršili radovi na izgradnji dječjeg vrtića, 
istodobno su se dovršavali radovi na izgradnji prometnice u sklopu sportskog centra Vinež i 
gradnja raskrižja u Rapcu, uz sve ostale redovne obveze Grada. Do lipnja mjeseca sve su se 
obveze bez poteškoća ispunjavale, sve se vršilo bez poteškoća. Međutim, tada je, početkom 
svibnja, odlukom Vlade Republike Hrvatske izvršen povrat poreza na dohodak temeljem 
godišnjih prijava te su se nedostajuća sredstva, kao obveza Grada, za tu namjenu skidala 
mjesečno sa prilijeva od poreza na dohodak. To znači da tijekom svibnja, pa čak i početkom 
lipnja Grad nije ostvarivao prihode od poreza na dohodak. To je za Grad veliki iznos. 
Obračunske privremene situacije su naravno i dalje dolazile. Tu se dakle ukazala potreba za 
likvidnim sredstvima. Nadalje, u Planu proračuna za 2025. godinu, za gradnju vrtića predviđen 
je izvor od prodaje nefinancijske imovine u najvećoj mjeri, a znamo da u prvoj polovici godine 
to nije ostvareno. Stoga smo donijeli odluku o zaduženju. Prilikom odlučivanja o iznosu kredita 
smo sagledali i planove za narednih godinu dana obzirom da je kredit na 12 mjeseci, pogotovo 
u pogledu investicija koje će biti ili koje bi mogle biti financirane od strane Europske unije i 
može se ovdje primijeniti i investicije koje su sufinancirane od strane državnog proračuna. Novi 
Pravilnik o korištenju sredstava Europske unije nalaže da se prihodi od pomoći od 
međunarodnih organizacija i sredstava Europske unije planiraju u razdoblju u kojem se uplata 
očekuje, a da se iskazuju u izvještajnom razdoblju u kojem su nastali. To znači da bi Grad 
trebao osigurati ili vlastita sredstva, dakle predfinanciranje putem vlastitih sredstava ili iz 
sredstava kredita. Stoga se u tom trenutku odlučilo na veći iznos kredita. Željela bi samo 
naglasiti da se radi o revolving kreditu. Dakle, o kreditu gdje se sredstva mogu neprestano 
uzimati i vraćati po priljevu bilo kakvih sredstava na račun, da se kamata plaća na iskorišteni 
dio kredita, a da naknade za rezervaciju sredstava nema. Stoga će se stvarno nastojati da se 



kredit koristi u minimalnom iznosu, a da po priljevu bilo kakvih sredstava, ako nema drugih 
obveza, da se vraća na partiju kredita.   
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